

Referat fra bestyrelsesmøde i Rimsøhuset den 4.11.2018

Deltagere: Peter Niemann, Dorrit Carlsen, Kirsten Kristensen, Tune Olsen,
Peter Danielsen, Susan Seldal og Poul Bang.

Ref: Poul

1. Godkendelse af dagsorden: De ”frivilliges forhold” sættes på
dagsordenen til næste møde.
Dagsorden godkendt

2. Spørgsmål/kommentarer fra medlemmerne:
Jette Andersen deltog ved dette punkt. JA påpeger den dårlige stemning i
huset, som hun har oplevet på det seneste. Jette efterspørger mere
engagement og positiv deltagelse i arrangementer – f.eks. arbejdsdage.

3. Siden sidst:
Bestyrelsen noterer med tilfredshed Nets tilbagemelding vedr. de
”forsvundne” 15.000.
Godt, at de blev fundet.

4. Konflikt håndtering:

Bestyrelsen støtter op om formanden og beslutter at kontakte KFUM, som konfliktmægler i den aktuelle personkonflikt. Formandskabet tilrettelægger samarbejdet med konfliktmægler og fremlægger plan på næste møde.

5. Status vedr. IT:

Arrangementsgruppen undersøger, hvilke aftaler der "ligger i kalenderen".

SØS er tovholder

Tune orienterede om status for domæner og koder

6. Bookingsiden:

Formandskabet og Tune undersøger fortsat mulighederne for at forbedre det nuværende system. Det undersøges endvidere om muligt samarbejde omkring booking med vandrehjemmet i Gjerrild.

7. Hjemmesiden:

Vi overvejer opbygning af en ny hjemmeside. Der nedsættes en arbejdsgruppe: Bodil, Tune og Poul, som mødes den 11.11.2018 kl. 12.00 - 14.00

8. Økonomi:

Gunnar Johanson inviteres til at indgå i arbejdet omkring budget og regnskab.

V3gl_ref.txt

9. Tovholdermøde:

I forbindelse med medlemsmødet den 25.11.2018 kl. 13.00 vil Peter Danielsen orientere om tovholderfunktionen i de forskellige grupper.

10. Evt.: Hvis det er muligt rundsendes bilag sammen med dagsorden

11. Næste møde: 15.11.2018 kl. 12.00 - 14.00

Referat fra ekstraordinært bestyrelsesmøde 21.10.2018 i Rimsøhuset

Til stede: Peter Niemann., Tune S. Olsen, Bodil Buonaventzen, Poul Bang,
Peter Danielsen, Dorrit Carlsen (Søs), Susan Seldal, Kirsten Christensen

Dagsordenpunkter:

Valg af referent og ordstyrer

Godkendelse af referat

Drøftelse af henvendelse fra medlemmer.

Hvordan løfter vi opgaverne efter Niels Mulvads ønske om udtrædelse af

bestyrelsen?

Evt.

Ad. 1 Valg af ordstyrer: Peter Danielsen

Valg af referent: Kirsten

Ad. 2. Referatet fra bestyrelsesmødet 07.10.2018 blev godkendt og den sammenskrevne organisationsmodel blev vedtaget.

Ad.3. Peter D. optegner status for den nuværende organisations

funktionsmåde: Mange mennesker har medvirket ved Rimsøhusets opstart, og såvel Niels Mulvad som Bodil Buonaventzen har taget initiativ i starten.

Niels har været hovedansvarlig for centrale ting, og Bestyrelsen udtrykker sin anerkendelse for det store arbejde, som Niels har udført.

Beslutningsprocessen har imidlertid ikke været gennemsigtig, idet ad hoc grupper hidtil har talt sammen og besluttet, hvad der skulle ske. Ansvar og beslutningskompetencen har været samlet på få hænder, hvilket gør vores konstruktion skrøbelig.

To medlemmer har sendt breve, som behandlede på mødet. Det ene medlem var mødt frem og redegjorde for sin holdning.

Bestyrelsen henstiller, at det er et fælles ansvar at gå til hinanden, hvis man har noget, man er utilfredse med.

Bestyrelsen fastslår, at alle kan henvende sig til kasserer Susan Seldal og få oplyst, hvad vores penge bruges til.

Brevene ligger på hver deres måde i forlængelse af det, som bestyrelsen arbejder med: Nemlig at der skal være gennemsigtighed i beslutninger og pengeforbrug.

Der er enighed om at se fremad, og medvirke til, at ansvar og beslutningskompetencer udbredes.

Ad 4. Drøftelse af, hvordan Nielses udtrædelse af Bestyrelsen håndteres.

-

V3gl_ref.txt

Refererat bestyrelsesmøde Rimsøhuset 7/10-2018

Til stede: Kirsten Christensen, Niels Mulvad, Dorrit Carlsen, Peter Niemann,
Peter Danielsen, Tune S. Olsen, Bodil Birgitte Buonaventzen

Afbud fra: Poul Bang

Spørgetid for medlemmer:

Der var ikke fremmødt medlemmer

Godkendelse af dagsorden og valg af mødeleder og referent:

Dagsorden godkendt, med tilføjelse af siden sidst punkt (2.b)

2.2 Peter Niemann valgt til mødeleder

2.3 Peter Danielsen valgt til referent

2.b Siden sidst:

2.b.1 Rimsøhusets Best Green forbrug fremlagt.

V3gl_ref.txt

2.b.2 El forbruget er fordoblet, Niels kontakter el-selskabet desangående.

2.b.3 Niels kontakter kommunens frivillig netværk. Der forventes samarbejde med "kulturhøjskolen"

2.b.4 Visit Djursland skylder os 66.960 kroner.

2.b.5 Der arbejdes med et nyt betalingssystem for Bed and Breakfast-delen af Rimsøhuset, så der betales forud for overnatning. Det tilstræbes at være på plads inden jul.

2.b.6 Det ikke-varmerelaterede el-forbrug i Rimsøhuset undersøges.

2.b.7 Det besluttet at regnskabet skal fremstå samlet, således at passiver indberettes til regnskabsfører Susan. Regnskabet fremsendes til bestyrelsesmedlemmerne en uge før bestyrelsesmøder.

Drøftelse og vedtagelse af fremtidig struktur.

Tune fremlagde sit strukturforslag

Bodil og Kirsten fremlagde deres strukturforslag

Niels fremlagde sit strukturforslag

Det besluttedes at Tune skriver forslagene sammen til ét

Peter D er tovholder for næste medlemsmøde, hvor der foretages valg

af tovholder for henholdsvis Rimsøhusets Erhvervsdel og Rimsøhusets Kulturdel.

Status på Rimsøhusets økonomi samt stillingtagen til forsikring v.

kasserer Susan

Dankortkvitteringer med et samlet beløb på 15.000 kroner er ikke

tilgået Rimsøhusets konto. Susan undersøger sagen.

Rimsøhusets økonomi fremlagt og gennemgået.

Det vedtages at regnskabsfører udarbejder instruks for indkøb i

Superbrugsen Glesborg.

Der er indhentet et forsikringstilbud til huset, fra IF. Peter

Niemann indhenter yderligere tilbud.

Punkterne 5 og 6 overføres til næste bestyrelsesmøde: 5. De frivilliges

vilkår og 6. Indsendt punkt fra Niels til vedtagelse: "Der foreslås, at der

fremover arbejdes på en bedre opførsel i Rimsøhuset."

-

V3gl_ref.txt

Skal der laves arbejdsgrupper?

Skal bestyrelses planlægge arbejdet?

Kommunikation

Arbejdsdage

Husgruppe

Affaldssortering

Havearbejde

Haveredskaber

Bygningsvedligeholdelse

Kaffe/kage

Oasen

Arrangementer

Butik

Arbejdsgrupper

Som opretter vi ikke arbejdsgrupper for nuværende, men vi vil forsøg med

nogle faste arbejdsdage.

Bestyrelsens arbejde

Bestyrelsen skal ikke planlægge arbejdet, bestyrelsen står for det overordnede arbejde i.f.t. myndigheder, juridiske og skattetekniske forhold, økonomi, sørger for at vedtægter overholdes og økonomi.

Kommunikation

Kommunikation på hjemmeside, facebook og via Niels' nyhedsbreve. Nyhedsbreve kommer ud ca. hver 14. dag. Facebook er god til den løbende 'snak'/kommunikation, Faste aftaler herfra (Tid-Sted-Opgave m.m.) sendes til Niels, som sætter det i kalenderen på hjemmesiden.

Arbejdsdage:

Som et forsøg laves der to faste arbejdsdage om måneden, i første omgang frem til det nye år.

Med to dage kan folk vælge hvornår de har tid og lyst.

Planlagte arbejdsdage Lørdag den 13. og fredag den 26. oktober.

V3gl_ref.txt

Lørdag den 17. november og fredag den 30. november

Lørdag den 15. december og fredag den 28. december.

Vi kan melde os som tovholdere for et projekt (f.eks. malerarbejde) den der tager ansvar for et projekt, sørger for at Niels får besked så det kan kommunikeres ud, at bestyrelsen kan sige ok for evt. økonomiske udgifter.

Start kl. 13.00 hver gang. Er der nogen der har lyst til at begynde før, er man velkommen.

Husgruppe

Forslag om at etablere en husgruppe som stå for f.eks. rengøring m.v. Det er dog også en mulighed at klare dette via arbejdsdagene.

Affaldssortering

Vi blev enige om at begynde med en bedre affaldssortering. Kompostbeholder, papcontainer og glascontainer. Birgit undersøger hos Reno Djurs.

Havearbejde

Der ligger en del havearbejde der skal udføres, Hækaffald fjernes, græs

V3gl_ref.txt

slåes, ukrudt fjernes, fliser fjernes m.v. Vi forsøger i første omgang at få udført dette på arbejdsdagene.

Haveredskaber

Der mangler haveredskaber, desuden har Jette mistet en spade som hun har ladet stå. Vi finder en løsning med at stille ind i redskabsskuret, aftaler hvor nøgle er.

Bygningsvedligeholdelse

Der ligger flere projekter og venter, forsøger at klare nogle af disse på arbejdsdagene.

Kaffe/kage

Skal det være gratis for dem der går og arbejder? Det skal koste et eller andet for at få kaffe og kage hvis det er en af de frivillige der har stået for indkøb og bagning, eller huset skal stå for udgifterne i den forbindelse.

Oasen

V3gl_ref.txt

Opstår Krop og bevægelse igen, foregår det sandsynligvis i Oasen. I så fald fjernes opstillingen af borde og stole. Skal lokalet bruges til andet (møde el.lign.) stiller ”mødeholder” selv borde og stole op.

Arrangementer

Betaling ved madspiltsaftener – ”hatten” kommer frem og folk kan betale som de synes. Havfruen kommer op igen – denne gang på væggen over radiatoren ved udgangen til haven.

De der melder sig til at hjælpe med arrangementer, finder selv ud af hvem der bager, laver kaffe, laver Irish Coffee, sidder ved indgangen, oprydning m.v. Bliver på posten til arrangementet er overstået.

Butik

Er der nogen der har lyst til at være med i arbejdet med butikken, skal I være velkomne. Vi forsøger i øjeblikket at holde åbent hver lørdag eftermiddag.

Mulige arbejdsgaver :

Oprydning af redskabsrum

Oprydning og indretning af indendørs værksted.

Vinduespudsning,

Rengøring inde

Fliser flyttes

Klipning af hæk og fjernelse af hækaffald

Havearbejde

Græsplæner

Vand i kælder

Tagrender renses

Tagrender repareres

Affaldssortering

Ledige rum ryddes

Indretning

Fast låg til affaldsstativet i køkkenet

Maling af vinduer

Dryppende vandhaner

Dette er kun nogle af opgaverne, er der nogen der kommer i tanke om andre,
så giv besked

Referat af Rimsøhusets bestyrelsesmøde

på Helle skole, 3/8-2018

Valg af mødeleder: Poul

Referent: Peter Danielsen

Dagsorden godkendt

Niels og Kirsten fremlagde hver deres skitseringer af hvordan

Rimsøhusets struktur kunne tænkes.

Det vedtoges at opdelingen imellem Rimsøhusets erhvervsdel og kulturdæl,
samt beslutningskompetencen i forbindelse med driften af disse, nøjere

V3gl_ref.txt

fastlægges på næstkommende bestyrelsesmøde i Rimsøhuset den 8. september

kl.10.00

Det besluttedes af der laves Logbog over ad hoc-beslutninger foretaget i den daglige drift. Logbogen gennemgås på bestyrelsesmøderne. Logbogen ligger på B/B kontoret.

Det besluttedes af Rune Tøfting laver foreliggende El-arbejde

Referat fra bestyrelsesmøde søndag den 17.juni
Deltagere : Bestyrelsen fuldtallig, Tune har meldt afbud.
1. Ordstyrer - Poul
2. Referent - Lilian
3. Spørgetid for medlemmer - ingen dukkede op
4. Siden sidst-runden
Bodil - Tv købt og sat op i spisestuen
Vaskemaskine og tørretumbler sat op i nedlagt toilet
Vi har købt en plæneklipper

STU-erne stopper i denne uge - Niels og Søs møder op med en lille

anerkendelse

Elbilen er hos Lise Mathiesen

Kirsten -loppemarkedet lørdag den 16. var ikke så godt besøgt, men hyggeligt

Niels - revurdering af huset fra 9,3mill til 1mill. Måske kan tinglysningen

vurderes efter det

nedsatte beløb

Lilian - har spurgt på skolen efter en brugt projektor

Vi må have en standard for rengøring af køkken og sal før udlejning

Savner klare regler i BnB - bl.a.hvornår kan vi gøre rent hos grækerne ?

5. Forretningsudvalget (Bodil, Niels, Kirsten, Poul) arbejder på en ny

struktur, bl.a. med henblik på

fFordeling af ansvarsområder

6. Grønnevangen kan udlejes. Interesserede kan henvende sig til Niels.

7. Forskellige mennesker har henvendt sig og spurgt til forskellige former

for overnatning.

Bestyrelsen melder helt klart ud : Kun betalende gæster i BnB kan overnatte

i Rimsøhuset.

8. Skat har sendt forslag til ny ejendomsvurdering. Bestyrelsen accepterer

forslaget.

9. Brug af vaskemaskine og tørretumbler.

Delte opfattelser af, om man skal betale for brug af ovenstående. Det

vedtages, at det er inkluderet i udlejningsprisen.

Mindretalsudtalelse fra Kirsten - synes der skal betales ekstra.

10. Bestyrelsen vedtager, at man har uændrede priser til næste år. Det

gælder såvel BnB og køkken og sale.

11. Peter N vil gerne se en opdatering på økonomien til møderne. Han vil

måske være mere aktiv i huset i fremtiden.

Lilian Schneider

Referat fra konstituerende bestyrelsesmøde lørdag den 17/3 - 2018

Valg af formand - Bodil Buonaventzen

Valg af næstformand - Niels Mulvad

Til næste bestyrelsesmøde kommer Poul med et oplæg til organisationsopbygning. Mødet finder sted lørdag den 24.marts kl.9.00 på efterskolen "Helle".

Lilian Schneider

Generalforsamling i Rimsøhuset den 17.3.2018

(17 deltagere)

EMNE DRØFTELSE BESLUTNING

Valg af referant og dirigent

Referant: Lena Brem Sørensen

Dirigent: Poul

årsberetning v. Bodil Købte for 1 år siden.

*Mange gæster i B&B

*Åbningsfest

*Foreningsmodellen blev godkendt

*Madspiltsaftener

*Musikarrangementer

*Film

*Foredrag

*Kontrakt med Helle efterskole vedr hjælp i B&B

*Butikken 1001 ting

*Erhvervsstyrelsen godkendte i Nov

*Adventsarrangementer

*Brædspilsaftener

*Diverse værkstederm.m.

Bestgreen varmepumpe

*Hjælperfest

*Medlemsmøder

Desværre fået et stort skattesæk idet tinglystningsafgiften er beregnet

udfra at huset har en værdi af 9 mill.

Der blev ytret stor beundring og ankendelse for det store arbejde foreningen har lavet.

Der er en dialog i gang med Skat via foreningens advokat. Så må vi se hvad det ender med.

Best Green Der har været forhandlet i lang tid og nu er der gratis sat en varmepumpe op. Det dækker ikke hele varmekonsumet så der skal fortsat suppl. med olie.

De sponsorerer desuden en el-bil som kan lånes mod betaling af km.penge.

Dette er en prøveordning.

Håber vi sparer en masse varmepenge

Spændende

Gennemgang af regnskabet ved Jette Regnskabet udleveres og gennemgås.

Budgettet udleveres og gennemgås.

Foreningen har et overskud.

Ovenstående kan til enhver tid ses ved henvendelse til kassereren.

Der ytres stor tilfredshed med regnskabet/budget og det godkendes.

Indkomne forslag

Forslag om at der indskrives i vedtægterne at ingen i bestyrelsen kan være

lønnet af Rimsø huset.

Forslag om at der indskrives i vedtægterne at alle password/koder mm.

tilhører foreningen og ikke enkeltpersoner.

Forslag om at kontingent ændres således at der ikke er forskel på enkeltpersoner og familier

Der var mange forskellige meningsudvekslinger om dette og forståelses diskussioner.

Formålet med punktet er at ingen bestyrelsesmedlemmer kan have dobbeltinteresse i huset.

Rigtige mange meningsudvekslinger om dette.

Det er ikke så enkelt endda.

Mange drøftelser og vel også til dels enighed om at forslaget er relevant.

Bestyrelsen har ikke drøftet dette og forslag at kontingent forbliver uændret.

Efter afstemning besluttes det at der indskrives i vedtægterne punkt5 at :

Bestyrelsesmedlemmer kan ikke modtage løn eller honorarer fra Rimsøhuset.

Der besluttes: at det overlades til bestyrelse at finde en løsning på problemet idet generalforsamlingen ytrer bekymring om det problematiske hvis

enkeltpersoner forlader bestyrelsen

Der stemmes om forslaget og vedtages at kontingenten er uændret.

Man vil dog gerne bede bestyrelsen om at drøfte en evt. fremtidig

kontingentændring

Valg til bestyrelsen Søs, Bodil og Peter genopstiller.

Elsemarie trækker sig

Kirsten Christensen vælges

Kasser Susan overtager kasserposten og Jette fortsætter som revisor

Suppleanter Lillian og Tune

evt Der spørges om bestyrelsesmøderne kan være åbne Dette vil

bestyrelsen drøfte på deres næste møde

REFERAT AF MEDLEMSMØDET 11.03.2018

Referent: Helle Stubbe:

Vi var 10 deltagere. Næste medlemsmøde vil være om eftermiddagen.

Spørgsmål: om medlemsmøderne skal være uden deltagere fra bestyrelsen - for mere frit forum. Ikke nødvendigt.

Og snak om, hvor åbne bestyrelsesmøderne skal være for medlemmerne.

V3gl_ref.txt

Det er stadig sådan, at bestyrelsesmøderne er åbne, og at medlemmer kan tage emner op til drøftelse i bestyrelsen. Evt. kan den første halve time være en åben snak, hvor medlemmet resten af tiden er observans. Bestyrelsen kan holde lukkede møder, hvis nødvendigt.

Snak om topstyring, i forhold til den flade struktur. Vi går ind for den flade struktur, med opmærksomheden på, at det kræver noget mere af den enkelte : at kunne lytte, og ingen er mere eller mindre værd.

Der blev opfordret til, at skrive sig på Gruppelisterne, der hænger i gangen. Der mangler især folk til Arrangement-gruppen og Udendørsgruppen. Har du selv lyst til at starte en gruppe, er du meget velkommen. Øverste navn er ansvarlig tovholder med tlf.nr. som kan kontaktes ved spørgsmål og interesse. Vil du ikke være Tovholder, skriv dig på alligevel med et nr. 2, 3 ... Tavlen vil blive renskrevet, for at se pæn ud.

Bestyrelsen og mange frivillige, har skabt et rigtig godt fundament i Rimsøhuset!!!! Men hvordan tiltrækker vi endnu flere ildsjæle og medlemmer ?

V3gl_ref.txt

Snak om atmosfæren i Huset. At højne den, ved ikke at sladre, og pege fingre ad hinanden (der er 3 fingre, der peger mod en selv når vi peger..). Er der noget jeg vil sige til en anden, så være modig, og gå direkte til vedkommende -

og være bevidst om bedste måde at sige det på, så det kan modtages.

Er jeg utilfreds med noget, så spørge: "Hvad kan jeg selv gøre".

Kunne give slip på gammelt, og sige "pyt".

Længere snak om køkkenet, hvor flere forbedringer blev foreslået: der kommer information op, omkring brugen af maskiner, og komfur. Tjekliste, så folk udefra kan bruge og rengøre rigtigt. Kogende vand til afløb, for at afhjælpe lugtgener, og affaldssortering bliver sat op.

Snak om rengøring efter udlejning, prisen for det, og hvordan vi selv holder vores daglige oprydning og rengøring.

Kæmpe opfordring til at rydde op, og feje efter sig selv i sal og køkken - og tag gerne gang og entre med. Hver gruppe holder egne områder og gange

rent.

Indkaldelse til fælles-rengøring, hovedrengøring, vinduespudsning...ind

imellem, så vi er flere om det på en gang - det er sjovere.

Vi ses forhåbentlig til næste medlemsmøde.

Bestyrelsesmøde søndag den 28.januar 2018

Deltagere : Peter N, Søs, Elsemarie, Niels, Bodil. Afbud fra Peter D.

Ordstyrer : Bodil

Referent : Lilian

Ingen medlemmer dukkede op i spørgetiden

Dagsorden godkendt

Referat godkendt

Siden sidst

Elsemarie - madspil kører igen

Niels - fondansøgning ang. isolering af loftet og nye vinduer

Best Green med nyt tilbud

Bodil og Søs har lavet plan over møder, arrangementer osv.

Landsbyklyngen vil gerne holde møder her

På medlemsmødet i søndags var der forslag til interessegrupper – med en tovholder

(Se medlemsmødereferat)

Bodil sætter kommende møder i kalenderen

Helle Stubbe er tovholder på ”Sundhedstema”

6 Økonomi

Se saldobalance i mappen

Tinglysningsafgift (se bilag) Skat forlanger 54.000kr mere i afgift for tinglysning af skødet

Hvordan får vi flere fest-udlejninger? Niels samarbejder med Visit Djurs

7.Samarbejde og beslutningsprocesser

Lige en runde, hvor hver især siger lidt om sin holdning

Nyt møde torsdag den 8.februar kl.19.00, hvor eneste punkt er "Samarbejde".

8. Profil

Niels og Bodil kommer til bestyrelsen med hver sit forslag til "Husets profil"

9. Arrangementer

Niels er tovholder for arrangementsgruppen. Han har forbindelse til flere bands, som spiller

på døren. Der afholdes hjælperfest den 3.marts.

10. Generalforsamling De forskellige deadlines. Lilian Schneider

Referat af medlemsmøde 21.01.2018.

15 deltagere

Igen egentlig dagsorden, derfor kommer det lidt hulter til bulter - men:Der blev udtrykt ønske om at alle kunne deltage i bestyrelsesmøder.

Bestyrelsen har allerede vedtaget at der afsættes ½ time til spørgetid på

bestyrelsesmøderne som første punkt på dagsordenen. (Kan ses i referat af 26.11.2017.) <http://rimsoehus.dk> referater er et underpunkt til punktet Foreningen.

Bestyrelsen efterlyser forslag fra medlemmerne.

Ansvarsområderne skal uddelegeres, der mangler struktur og kommunikation i foretagendet. Skræmmer måske folk væk at tingene ”flyder”. Der er frustrationer og dårlig stemning.

Vigtigt at vi ser fremad men bruger vores erfaringer fra tiden der er gået. Arbejdsgrupper, interessegrupper etableres og med en tovholder som også er forbindelsesled til bestyrelsen.

Foreløbige grupper:

Musikværksted: Niels

Butik: Jette

Køkken og madspild: Else

Havearbejde:

Bygningsvedligehold:

V3gl_ref.txt

Arrangementer:

BnB: Bodil

Børneværelse: Søs

Malerværksted: Søs og Kis

Spilcafé - ej digitalt: Hanne

Facebook: Else og Kirsten

Syværksted: Bodil

Dette er bare nogle af forslagene, der kan dukke flere op.

Vi har fået tilbudt stumperne til et cykelværksted. Vi mangler nogen der har lyst til at starte op med det. Det kan slås op på hjemmeside og på Facebook.

Hjemmesiden er vores officielle ansigt og skal fremtræde som sådan.

Måske vi skal starte en ny Facebookside op - vi mangler åbenbart stadig administrationskoder til den vi har. Else og med hjælp fra Kirsten, vil gerne arbejde med det.

Det er gratis at etablere åbne værksteder, værksteder hvor alle kan komme.

V3gl_ref.txt

Lukkede værksteder – der betales husleje.

Planlægning af arrangementer i god tid, både for at være sikre på at musikere eller klovne kan komme, men også for at kunne annoncere i god tid, der må gerne komme flere mennesker til det der arrangeres.

Hvad skal vi fylde huset med?

Generalforsamling den 17.03.2018

Spilcafé søndag den 11. februar kl. 13.00-16.00.

Bestyrelsesmøde d. 26/11 2017.

Varmeforsyning:

Der besluttes at bibeholde den nuværende varmforsyning.

Der etableres en opsparing til eventuelt udskiftning eller suplering af varmforsyningen.

V3gl_ref.txt

Kultur.

Der udsendes dagsordenen 14 dage før mødet til medlemmer og bestyrelse.

Der afsættes 1/2 time til spørgetid på bestyrelsesmøderne for medlemmerne.

Dette er første punkt på dagsordenen.

Søs og Bodil laver årsplan for Generalforsamling, Bestyrelsesmøder og kendte arrangementer.

Der var uenighed om rundstokkene på gangene skulle tages ned.

Ting der foræres ud af huset skal lige vendes på weekendmøderne i huset.

Rollerne i bestyrelsen præiseres næste møde. Er sekretærposten ubesat?

Generalforsamling:

d17 marts kl 10.00 Poul medbringer brunch.

Bestyrelsesmøde:

Næste møde d 28. Januar kl 13.00 - 17.00. Generalforsamlingen planlægges.

Vi holdt mødet i vores nye konferencerum. Herligt.

Ref. Elsemarie Brøndum

Bestyrelsesmøde søndag den 22.oktober 2017

Deltagere : Den samlede bestyrelse

1. Mødeleder:Poul Bang
- 2 .Referenr:Lilian Schneider
3. Konstituering

Bestyrelsen fortsætter uændret. Dog har Bodil Schumacher bedt sig fritaget som suppleant. Det godtages.

4. Energirenovering - Best Green

Forslag/tilbud ligger i mappen (nr.1). Niels kontakter firmaet ang. nyt

tilbud ud fra et andet olieforbrug.

Vi slår koldt vand i blodet og vender tilbage i februar.

5. Økonomi

Gennemgang af saldobalance. Kopi i mappen (nr.2)

6. Siden sidst

Bodil har kontaktet kaffeleverandører - BKI og Peter Larsen. BKI udlåner

kaffemaskine og leverer kaffe til

konstant lav pris.

Ved frivillig indsats kan du ansøge om en "gode".

Erhvervsstyrelsen har godkendt os. -

Aftale med "Helle" om at lave FB-sider om BnB.

Madspil kører stadig med 20 - 30 personer pr. gang.

Forslag om at hæve lejen for sal og køkken.

STU`erne - kommunen og andre synes, det er en god ide, at de laver noget

praktisk.

7. Lønnet/ulønnet personale

Evt. lønnet hjælp til rengøring i BnB. Niels har snakket med "Rabarberne".

Tages op på næste møde.

8. Status på indretning af huset, hvad angår udlejning

Til næste møde må foreligge en oversigt over, hvad der sker i rummene.

Evaluerings af Butikken

9. Fundraising

Else og Mette kommer med et udkast til ansøgninger til næste møde.

10. Medlemsinvolvering

Vi i bestyrelsen er meget åbne for ideer /forslag fra medlemmerne: Lav et

skriftligt oplæg og aflever det

til et bestyrelsesmedlem. Oplægget bliver behandlet på det kommende

besty.møde. Du får svar hurtigst

muligt.

11. Der arbejdes på løsninger til nøglebokse og udendørsbelysning.

12.Næste møde finder sted søndag den 26.november kl.12.

Lilian Schneider

Bestyrelsesmøde søndag den 10.september kl.16.00

Deltagere : Bodil, Niels, Else Marie, Peter N, Peter D, Søs. Suppleant :

Lilian

1.Referent : Lilian

Ordstyrer : Peter D

2.Dagsorden er godkendt

Siden sidst

Erhvervsstyrelsen er ikke tilfreds med "FMBA". Ændringer og snak frem og tilbage med advokaten.

BnB - et bøv1 med flere bookingsystemer. Jim arbejder på sammenkøring.

Udlejning - vi skal arbejde med pakker. Man henvender sig til Niels, som

prissætter eventen.

Bodil har holdt møde med "Helle" ang. STU`erne.

Cigarkasse-guitar-bygger har lejet et rum.

BnBmøde - hvordan går det, og hvad kan vi forbedre! Bl.a. lydproblemer på gangene.

Lille sal skal sættes i stand til forskellige aktiviteter. Bl.a. med flytbare borde osv.

BnB - nøgleboksene bliver slidte. Vi må finde en løsning.

Sengelinned og håndklæder i pakker - vi fortsætter med firmaet.

Børnerum - Søs arbejder på sagen.

Madspil kører fint - 20-30 personer pr.gang.

Gulvvaskemaskine kan lejes for knap 1500 kr pr. weekend.

Der er styr på menighedsrådets arrangement den 14.sept. STU`erne ordner det praktiske.

4.Paragraf 6 omhandlende Tegningsret - ændres til :

V3gl_ref.txt

”Foreningen tegnes af formand, næstformand og kasserer for bestyrelsen i forening. Har en af disse forfald, erstattes man af et bestyrelsesmedlem.

Ekstraordinær generalforsamling torsdag den 28.september kl.19.00.

5.Kassereren gennemgik ”Saldobalance”. Ligger i mappen.

6.Varmesituationen og fremtidsperspektiv herfor.

Niels indhenter tilbud til varmepumpeløsning - Best -green. Senere må vi arbejde med isolering og reovering af vinduer.

Fundraising

Lille udvalg, som har forbindelser. Der blev nævnt Kaj Hansen, Lisbeth Lautrup, Mette Mårbjerg.

De søger til Døre og vinduer.

Eventuelt

Else Marie foreslår, at man laver nogle ”klubber”. F.eks. et hold, som

passer udearealer, og så belønnes

på en eller anden måde - lån af lokale, gratis deltagelse i arrangement
eller andet.

Lilian Schneider

--

Bestyrelsesmøde lørdag den 18.juni 2017

Deltagere : Den samlede bestyrelse og suppleanter

1.Ordstyrer : Niels

Referent : Lilian

2.Dagsorden er godkendt

3.Siden sidst

Layout - skilte osv. Klaus har udarbejdet forslag til pjecer. Efter
rettelser har Bodil B fuldmagt til

V3gl_ref.txt

At få dem trykt. Specielt til udlevering på havnen i Grenaa.

Madspilprojekt starter den 30.juni med spisning kl.18. Else styrer det show.

Der er flere bookinger under booking.com (20.000 i sommer) . Niels gennemgik bookingsystemet og prissættelsen. Det virker uigennemskueligt ! Han arbejder videre med bookingsystemer.

4.Vi fattes penge

Ideer til indtjening - PN - Leje ud til studerende i Grenaa

PD - En aften med musik/sang af Leonard Cohen. Peter er tovholder. Der er En mulighed fredag den 28.juli.

BS - En aften med Benny Bådebygger igen

Opslag på facebook om festlokaler og BnB

Et fondracer- udvalg. Martin Loft spørgs

I fremtiden kunne vi forsøge med :

Busselskaber til eftermiddagskaffe

Arr. Julefrokost og nytårsaften

Pakkeløsninger: kurser med overnatning til rimelige priser

Konfirmationer

Der blev snakket om lagerhotel

Vi må have kontakt til de veterinære myndigheder med hensyn til brug af

køkkenet til oven-

stående ideer. Else Marie kontakter Hanne Mogensen.

5.Brandalarmen i BnB er utrolig fintfølende. Den er gået 2 gange (brødrister og sav)=12.000kr.

Brandinspektøren siger, lad den autoriserede el-installatør se på sagen.

Bodil B går i dialog med

El-con og beredskabsstyrelsen

6.Kommunen projekt "Høstfest" ønskes i flere forsamlingshuse lørdag den

12.august. Vi ansøger

V3gl_ref.txt

om 2.000kr til musik. Niels er tovholder.

7. Butikken. Jette har sendt beskrivelse af projektet til bestyrelsen (ligger i mappen). Forslaget er

Godkendt, når brugerkontrakten er underskrevet. Bodil B er ansvarlig.

8. Eventuelt. Vi mangler en oversigt over udlejningspriser!

Diverse papirer fra El-con, butiksbeskrivelse og kontoudtog ligger i mappen.

Lilian Schneider

Konstituerende bestyrelsesmøde lørdag den 3. juni 2017
Deltagere : Dorrit Carlsen, Else Marie Brøndum, Bodil Buonaventzen og Niels

Mulvad

1. Ordstyrer: Bodil
Referent: Lilian

2. Siden sidst

Madspil - aftale om mejerivarer, pålæg, kød med Superbrugsen i

Glesborg og grøntsager

fra Brugsen i Voldby

V3gl_ref.txt

Den 30.juni arrangement med aftensmad - ansvarlig er

Else Marie

Booking - Visit Djursland:vi er kun med få steder - bl.a. er vi på ved

Djurs Sommerlands gæster

Vi er tilmeldt Trip Adviser

I august laver kommunen et projekt "Høstfest"med flere arrangementer i

Norrdjurs

BnBmøde - Vi må selv klare sommeren, da "Helles" elever går på ferie

evt. afslutter deres

ophold. Vi har lavet vagtplan og overordnet menu.

Evt nye arbejdere kan kontakte

Bodil. Jette M. udformer flugtplaner

Martin Loft oplyser, at Sten Thomsen og frue gerne vil komme og lave

en koncertaften

Vi foreslår fredag den 14. eller lørdag den

15.juli. (Rune T. Kidde)

Bodil B. er ansvarshavende

Oles digte tager Bodil B sig af

3.Konstituering

Ingen ændring i bestyrelsen - men valg af en suppleant Lilian

Schneider

4.Bodil S tilbyder hjælp til udformning af en pjece. Lang diskussion om,

hvem der skal layoute
pjece, reklamer, visitkort osv. Et lille udvalg arbejder med sagen -

Bodil B, Else Marie og Niels

5.Forslag til arrangementer i efteråret
et månedligt arr. - evt. med tema
børnarrangement (papmache)
musik"forening"

Else er kontaktperson og laver et opslag med opfordring til at

komme med forslag

6.Rimsøloppen - Jette M og Trine vil gerne bruge de to lokaler ud mod

vejen til en form for

loppemarked. Vi beder dem om at komme med et

konkret udspil : økonomi

myndigheder osv.

Bodil finder brugerkontrakter til husets brugere
- en grøntsagsbod? Hvad koster det?

Bestyrelsesmøde fredag den 12.maj 2017

Deltagere : Dorrit Carlsen, Peter Danielsen, Else Marie Brøndum, Bodil

Buonaventzen og Niels Mulvad.

1.Ordstyrer : Peter Danielsen

Referent : Lilian Schneider

2.Referat og dagsorden er godkendt

3.Facebooksiden - hvordan kommer man ind, når man ikke er på FB? Måske kan

nogen fra "Helle" finde ud af det.

Søs har styr på sengetøjet til BnB. Ring, når der skal hentes snavsetøj ,

eller vi mangler rent.

Søs laver en liste med relevante tlf-numre.

Brugsen tænker over Madspild. Fakta ønsker ikke at være med

4. Status på BnB

De sidste sofaer er meget ringe. Det kræver stor indsats at få dem sat i stand.

Snak om priser for overnatning, forhandling om rabat osv. Hvordan forholder vi os til priser fra andre overnatningssteder. Vi beder Destination Djursland om at sætte priser

(Niels har kontakten til D.D.)

Jim er i gang med at sætte bookingsystem op - meget besværligt at bruge.

Betaling, hvornår, reservationer osv. blev diskuteret.

Nøgler til BnB til værelser og indgang - 200kr pr stk. Nu har vi nøgler til

5 værelser, så det ordnes hen ad vejen.

Vi vil gerne have en PC, som gæsterne kan benytte.

Susan bliver tovholder mellem "Helle" og evt. gæster, booking osv.

Claus og Sidsel fra "Helle" kan få et debitor kort til brug ved indkøb.

Jette vil i Danske Bank oprette en konto, hvor man kan få kiggeret. Hele

V3gl_ref.txt

bestyrelsen skal afgive underskrift.

Der skal en ny ekstraordinær generalforsamling til, da der er sket en

juridisk fejl i forbindelse med købet. Datoen er sat til lørdag den 3.juni

kl.11. Der bliver annonceret på hjemmesiden og sendt mail til medlemmerne

5. Lidt rengøring hist og pist, så er vi klar til festen.

Bestyrelsesmøde i Rimsøhuset d.22/04-2017

Dagsorden:

1 : valg af referent og ordstyrer

2: godkendelse af dagsorden

3: siden sidst

4: B&B

5: Åbningsfest

6: evt.

V3gl_ref.txt

Afbud fra : Peter Niemand, Poul Bang og Else Marie Brøndum.

1: Referent : Bodil, Ordstyrer: Niels

2: dagsorden godkendt

3: Søs :

hun og Else har skaffet de sidste madrasser.

Peter D. :

Har ændret adgangen til facebook siden så vi alle kan komme på og lave indlæg.

Niels:

Der er etableret trådløst net i hele bygningen .

Elcon har lavet et lovpligtigt eftersyn på de elektriske installationer.

Der er kommet regning fra advokaten.

Nrgi værdipulien søges igen

Bestgreen tilbyder stadig en nulløsning , hvor vi uden investering får en stor besparelse på driften.

Bodil:

14. september skal menighedsrådet bruge store sal til en teateraften, vi

leverer kaffebord med boller og kage

Der aftales en stk. pris på kaffebord

en aften i oktober skal menighedsrådet bruge et lokale til filmaften, vi

leverer kaffebord som sidst.

Der er indkøbt topmadrasser , 6 sovesofaer og 8 småborde til B&B.

Peter og Niels afhenter sovesofaer og borde.

Annoncen til åbningsfesten er modtaget og godkendt. Bodil Schumacher betaler

for at den kommer i lokalbladet og grenåbladet i uge 18

Med hensyn til hjertestarteren afventer vi svar fra ejerlauget.

6: B&B: Vi bruger domænenavnet : Rimsoe.house. og B&B hjemmeside bliver

lavet snarest af niels.

Niels bestiller fastnet samt mobil abonnement.

Kontortid foreslås 8-10 og Rimsøhusets kontor tid 10-16 (Det tidspunkt

hvor vi kan træffes på telefonen)

Der skal bestilles sengetøj ved de forenede dampvaskerier

B&B TEAM : består af :

Niels

Bodil B

Søs

Peter D

Else (Det skal lige godkendes afElse)

Der besluttet at vi vil spørge til Åbningsfesten om der er flere der vil være med.

Vi bruger gogglekalenderen på vores hjemmeside samt en manuel kalender i huset.

7: Festen: Der er kaffebord og aftensmad Søs spørger om der er nogen der vil hjælpe. (evt. Sus Dylsing)

Øl/vand osv. Peter henter i brugsen.

V3gl_ref.txt

15 kasser øl

15 kasser vand

vin 10 fl af hver slags og 10 kartoner af hver slags til glassalg i baren.

Baren vi skiftes til at passe den. og vi lukker for barsalg kl. 24.

musik : om eftermiddagen spiller Peter Danielsen og om aftenen Stan Urban.

Tale Bodil og evt andre.

Bodil bestiller Banner til fasaden og trykker A3 plakater til fordeling i lokalområdet.

samt sørger for visitkort til omdeling.

gæster der ønsker overnatning må selv medbringe sengetøj.

8: evt.

der var intet.

Referat af bestyrelsesmøde 15.04.2017 i Rimsøhuset

Deltagere: Niels Mulvad, Søs Carlsen, Poul Bang, Peter Danielsen, Bodil

Bounaventzen

Jette Mouritzen deltog for at tage referat

Afbud: Peter Niemand og Else Marie Brøndum.

Valg af dirigent: Niels Mulvad

Valg af referent: Jette Mouritzen

Godkendelse af dagsorden: Godkendt

Siden sidst:

Poul har skaffet en pc til kontoret, kommer på tirsdag.

Søs har sået sommerblomster

Bodil - gardiner er næsten færdige, ligeså sengetæpper. En weekends arbejde mere og værelserne skulle være færdige. Køkkenet er næsten færdigt, der mangler elektriker og malerarbejde.

Niels har søgt Midtdjurs Sparekasses fond, har fået afslag, går i gang med Nrgis Værdipulje.

Har bestilt musik til indvielsesfesten den 12. maj, lidt dyrt, festudvalget

tager diskussionen.

Elcon kommer og laver det sidste m.h.t. brand alarmeringsanlægget. Der har været en fejlmelding på anlægget som kom fra musikrummene. Bodil tager kontakt til Stephen for at få bragt orden i musikrummene.

Niels undersøger om vi kan nøjes med brandalarmering på erhvervsdelen af huset.

Skal dagsorden for bestyrelsesmøde offentliggøres før møde?:

Vedtaget at det skal den ikke.

En god ide at uddybe dagsordenens punkter, så man kan nå at tage stilling til emnerne.

Projektet:

visioner for det sociale og kulturelle projekt

Kultur, fællesskaber, plads til flere generationer, sårbare familier f.eks.

i form af ”ugekurser/ferieophold” med overnatning, ferie for hjemløse.

Kunstnere i gang med et projekt. Et sted at møde andre og forskellige

V3gl_ref.txt

mennesker. Et sted for dem som ikke dyrker sport. Plads når folk har behov for det.

Der skal være rummelighed i huset uden at vi skal være et værested, vi er ikke socialarbejdere.

Værksteder.

Vi skal være selvstyrende – uden for kommunens beslutninger. Der skal være mulighed for forandringer.

Der skal tjenes penge på Bed & Breakfast – det er den del af projektet der skal betale for driften af resten af huset.

Hvordan indretter vi os rummeligt i huset:

Kunstmaler holder til i rum nr. 1. Væverne holder nu til i rum nr. 2 og 3 og har en væv stående i glasgangen.

Musikrummene bevares i rum nr. 16-17 og 18. En god placering af hensyn til evt. støj.

Masagerum i nr. 20

V3gl_ref.txt

Åbent værksted i rum nr. 21 og evt. i nr. 19.

Den lille sal skal kunne udlejes til mindre arrangementer og samtidig bruges til "multirum" med mulighed for forskellige spil, lan-arrangementer, skal møbeleres let, så møblerne er til at flytte.

Efterskolen Helle låner indtil videre rummene 22 og 23. Kommer der senere andre lejere eller skal der indrettes butik, så finder vi ud af hvad der så skal ske.

Kælderen lejer vi i første omgang ikke ud til depotrum af hensyn til udlejning af depotrum andre steder i Rimsø. Vi afventer ligeledes at se om der er fugtproblemer i kælderen.

Der indrettes ikke lige umiddelbart børnerum i huset, men der påtænkes at lave et "børneværelse" på hjul.

Eksisterende syrum kan evt. flyttes til værelse nr. 14 og 15.

Tilrettelæggelse af de arbejdskrævende indsatser i huset:

Efterskolen Helle er klar til at starte med Bed & Breakfast.

V3gl_ref.txt

Kan arbejde ugens 5 hverdage og frem til 01.07.17. Kan starte op igen efter ferien den 05.08.17.

Vil gerne stå for morgenmad, rengøring, tøjvask. Der kan af til blive tale om at tage mod betaling, feks. for morgenmad. Betaling af værelser sker gennem bookingsystemet. Kan evt. tage rengøring efter weekender og helligdage.

Der etableres et B & B team, til bemanding af weekender, helligdage og ferier. Der annonceres efter frivillige på hjemmeside og facebook.

Der laves en vagtplan.

Der laves en arbejdsplan for hvad der skal laves på vagterne.

Der laves en logbog til notering af fejl og mangler m.v.

Forventningsaklaring.

Vi forventer at starte op 1. maj med Bed & Breakfast.

Grundlæggende værdier som man skal forpligte sig til som

samarbejdspartner/bruger af huset:

Vi skal være en socialøkonomisk virksomhed som skal være uafhængig af kommunen. Vi skal tjene penge. Hvis vi bliver godkendt som sådan, vil det blive lettere at søge forskellige fonde desuden vil det være et godt salgsargument.

Er der brug for en forretningsmodel som trin for trin beskriver husets udvikling økonomisk og kulturelt?

Ikke diskuteret

Hvornår er kassen tom, hvis der ikke kommer indtægter?

Ikke relevant da vi forventer at det hele kommer op at køre.

Der står for øjeblikket 53.000,- kr. på kontoen og der er 1.470,- kr. i kassen.

Vi har fået en overtræksret på 25.000,- men det er ikke en kassekredit.

Bookning af husets fællesrum:

V3gl_ref.txt

Foreningen får telefon og kontakt sker til kontaktperson, som sørger for at der er styr på bookninger. Der laves en kalender på hjemmesiden og der hænges en kalender op på kontoret, vigtigt at der er overensstemmelse mellem disse to kalendere.

Bookning og betaling til B&B sker via VisitDjurslands bookingsystem.

Peter er tovholder for arbejdet.

Anbringelse af af hjertestarter:

Der sidder i øjeblikket en hjertestarter på byens forsamlingshus, denne kan monteres på Rimsøhuset der ligger mere centralt og synligt. Det koster 150,- kr./måned i faste udgifter, disse udgifter skal byens ejerlav stå for.

Rimsøhuset kan betale for el-forbruget.

Eventuelt:

Else Marie har fundet 10 stk. boxmadrasser til 200,- kr./stk. Vi køber dem.

Fest med Madjid – en tilmelding, der aflyses ikke, men kommer der ikke flere, så laves der ikke mad. Det annonceres på facebook hvis det bliver

aktuelt.

Der er lukket for varmen i huset, om det er en god ide vides ikke, det undersøges.

Peter sørger for at få kodeord til Facebook

Næste møde:

Lørdag den 22. april kl. 14.00.

Referat fra ekstraordinær generalforsamling i Rimsøhuset tirsdag den 28.03.17

Mødet startede kl.19 med dejlig kage og kaffe. Der mødte 16 personer op, og der var god stemning fra starten.

Ordstyrer - Peter Danielsen
Referent - Lilian Schneider

Mødets eneste punkt var godkendelse af de nye vedtægter. Bodil Buonaventzen

V3gl_ref.txt

læste op – punkt for punkt, og der blev kommenteret.
Uden de store diskussioner blev vedtægterne vedtaget med meget små
ændringer. Vedtægterne blev enstemmigt vedtaget.

Tak for god ro og orden!

-

Referat af bestyrelsesmøde fredag d. 10/3-2017 kl.16.00
Tilstede: Bodil B. Peter og Hanne, Bodil S., Søs, Elsemarie, Niels, Jette.

Susan som
observatør. Gunnar.

Referent: Susan

1. Godkendelse af dagsorden.
2. Gunnar fremlagde budgetplan. Varmeudgiften ændres til kr. 170.000 pr. år.

og
lønudgift til kr. 100.000 pr. år, så er det mere realistisk.

3. Nyt siden sidst. Der er malet på B+B værelset, desværre mangler der

villige
hænder.

4. Niels har talt med Ole Jensen om vedtægterne. Tilbagekøbsklausulen er

noget uvis.

0. J. følger op på det. Vedtægterne skal godkendes alt juridisk er ok. Dog skal formålsparagraf rettes til. Bestyrelsen kan altid ekskludere et

medlem,

men vedkommende kan få afgørelsen prøvet ved generalforsamling.

5. De fonde, der er undersøgt giver kun til arrangementer. Evt. EU-fonde undersøges.

6. Vi har fået tilbud på varmforsyning luft- til vandpumpe. Garanteret besparelse på 27%, hvis vi investerer 200.000 vil vi spare 46%. Sigrid Blume vil være

behjælpelig

med fondsansøgning. I stedet kan vi søge om penge til isolering. Det

undersøges,

hvad et pille-fyr vil koste og besparelsen. En løsning skal findes ingen næste vinter.

Sparekassen skal se på oplæg til varmforsyning.

7. Bodil B. har talt med musikerne (Crumpets) om renovering af lokale, og de skal

betale for lokale indtil 1/3. Steven er her endnu, men flytter til mindre

lokale pris pr.

md. kr. 1.000 foreløbig 3 mdr.

8. Der skal laves lejekontrakter til lejere af lokaler.

9. Bestyrelsen skal lave plan over, hvad de forskellige lokaler kan bruges

til af kreative aktiviteter, så de udnyttes mest formålstjenligt, f.eks. med hensyn til lys.
10.IKEA gav afslag på senge. Bodil S. prøver Jysk, alternativt kan senge

anskaffes brugt.

11. 5 B&B værelser skal gerne være klar til påske.

12.Forsamlingshus vil gerne tale med os. De henvender sig efter

generalforsamling d.

26/3 2017 kl. 15. Vi deltager om muligt.

13.Søs vil gerne have officiel medlemsliste kun med navne på nettet.

14.Bodil S. Søs og Peter undersøger forsikringer, bygningsfors.,

ansvarsfors.,

indbofors. og bestyrelsesforsikring.

15. Der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling d. 25/3-2017 kl.

15.00. Peter D.

Poul og Jette kontaktes, om de har tid d. 25 ellers kan evt. ændres til d.

28/3.

Valg af dirigent: Peter Danielsen valgt.

Valg af referent: Jette Mouritzen valgt.

Årsberetning:

Det har været et år med store udfordringer i forsøget med at etablere et kulturhus på landet og et Bed & Breakfast.

Der har været møder og forhandlinger med kommunen. Før sommerferien sidste år diskuterede vi muligheden og økonomien i et køb af huset og bestyrelsen var ikke enig. Fortsatte dog med planerne og lavede flere arrangementer i oktober. Mange solister stillede op for at støtte huset - det er vi meget glade for, tak til alle som stillede op. Det var rigtig gode arrangementer. Huset blev sat til salg i oktober og vi bød 25.000,- kr, dette sagde kommunen dog nej til, de måtte ikke sælge så billigt.

V3gl_ref.txt

Der var fortsat uenighed i bestyrelsen med hensyn til økonomien hvilket resulterede i at en del af bestyrelsen gik af. Resten fortsatte med at arbejde på et køb. Vi fik efterfølgende lov til at blive i huset frem til 1. januar.

Der blev lavet en god ny hjemmeside og kort før jul dukkede der en mulighed for samarbejde med efterskolen Helle i Gjerrild op. Der er nu fundet en model for samarbejdet. STU elever fra skolen vil gerne drive B&B i hverdagene og vi driver selv i weekender og ferier.

Efter jul blev der taget kontakt til kommunen og det er endt med at kommunen har sat ejendommen til salg igen. Vi har budt på huset nok en gang da der er kommet flere sponsorpenge i kassen.

Vi har stadig kr. 67.124,- kr. på vores deponeringskonto.

Salget behandles på kommunalbestyrelsens møde den 21. februar 2017.

Der blev stillet spørgsmål til formandens beretning./fungerende bestyrelse.

V3gl_ref.txt

Hvordan kommer foreningen til at køre videre? Foreningen kommer til at fortsætte som nu, men det bliver nødvendigt med nye vedtægter for at tage højde for samarbejdet med Helle.

Der vil blive indkaldt til en ny ekstraordinær generalforsamling i forbindelse med vedtægtsændringerne. Bestyrelsen samarbejder med en advokat om at udforme nogle holdbare vedtægter.

Regnskab:

Kassereren Jette Slemming aflagde regnskab.

Regnskabet viste et overskud på 18.960,47,- kr. for 2016.

Overskuddet er fremkommet ved renoveringstilskud og salg i forbindelse med arrangementer.

Regnskabet er godkendt.

Indkomne forslag:

V3gl_ref.txt

Da der på nuværende tidspunkt ikke forligger en afgørelse vedrørende fremtidig ejerforhold af Rimsøhuset, ser vi os nødsaget til at fremkomme med tre muligheder hvad angår forslag til fremtidig organisationsform.

Redegørelse for foreløbig skitse af fremtidig organisationsform i fald vores købstilbud bliver accepteret.

Fortsættelse af nuværende forening i fald købstilbud bliver afvist.

Opløsning af foreningen efter gældende regler, hvis købstilbuddet afvises.

Valgt til bestyrelsen:

Niels Mulvad - nyvalgt

Peter Nieman - nyvalgt

Poul Bang - nyvalgt

Sidende bestyrelsesmedlemmer:

V3gl_ref.txt

Bodil Bounaventsen,

Peter Danielsen

Else Marie Brøndum

Dorit Carlsen (Søs)

Valg af suppleant:

Bodil Schumacher

Bestyrelsen har fået mandat til at forsætte arbejdet med at udforme nye vedtægter i samarbejde med en advokat.

Eventuelt:

Bodil Schumacher har spurgt kommunaldirektør Jesper Kaas Schmidt om hun kan leje huset hvis købet ikke går igennem. Det kan hun højst sandsynligt.

V3gl_ref.txt

Alle kommende Bed & Breakfastværelser skal ryddes for møbler, aftalt at dette sker lørdag den 25. februar kl. 10.00.

Mandag den 20. februar 13.00-16.00 afholder kommunen et dialogmøde for at styrke turismen. Alle overnatningssteder er indbudt. Peter Danielsen tilmelder 6 personer. Foregår på Albertinelund Camping.

Bestyrelsesmøde 19. november 2016 kl. 11.00

Deltagere fra bestyrelsen: Peter, Bodil, Elsemarie og Søs

Deltagere uden for bestyrelse: Niels og Jette S

Referent: Jette

Dagsorden: Evaluering / Hvordan kommer vi videre?

På økonomiudvalget den 8. november var følgende tre punkter:

V3gl_ref.txt

Accept af vort tilbud.

Svar: Nej.

Begrundelse: - for lille et bud, hvilket ville vil konkurrenceforvridende samt at der manglede en professionel vurdering af huset.

Rømningsdato.

Svar: 31. december 2016

Genopslag af salg.

Svar: Ikke afgjort

Hvad gør vi nu?

Vi føler os i første omgang misvejledt af kommunen i forbindelse afgivelse af vort første bud.

Vi kæmper videre og har følgende i gang i den kommende tid:

Efterskolen Helle vil besøge Rimsøhuset for at undersøge og de kan bruge vores tilbud til noget. Første besøg 19. november 2016 kl. 14.00 og igen for deres bestyrelse m.m. den 24. november 2016 kl. 17.00, hvor vi vil være vært med kaffe og småkager.

V3gl_ref.txt

Niels har kontakte tre advokater og fået følgende mulige konstruktioner

for en fremtidig forening.

Almindelig forening - a la den konstruktion vi har i øjeblikket.

Anpartsselskab med begrænset hæftelse (AmbA), hvor startkapitalen

skal være 50.000 kr.

Erhvervsforening, hvor startkapitalen skal være 300.000 kr.

Beløbet på Deponeringskonto bliver stående frem til generalforsamlingen,

som forventes afholdt i januar 2017

Vi arrangerer et nyt møde med Norddjurs Kommune med hensyn til afklaring

af vore muligheder. Vi ønsker blandt andet svar på følgende spørgsmål:

Hvad vil Kommunen råde os til at gøre nu, når vi gerne vil

”arbejdet” med huset?

Kan foreningen blive i huset indtil sagen er afklaret? (Forventet

afholdelse af generalforsamling januar 2017)

Bliver der tale om et genopslag?

Referat af møde den 6. November i Rimsøhuset.

Dagsorden

V3gl_ref.txt

- 1: Bodil orientere om bestyrelsesmødet
- 2: Niels orientere om renoveringsansøgning
- 3: Niels orienterer om eventuel selskabsform
- 4: Stillingtagning til lån
- 5: finde nye måder at samle penge ind på
- 6: Cafeaftner
- 7: arrangement Benny Bådbygger. Hvem hjælper

1: På bestyrelsesmødet meldte Kim, Betina, Jette, Trine, Steven, Klaus? at de ikke stiller op ved næste valg.

Derfor ovenstående skrivelse til hele bestyrelsen idet det er vigtigt i

denne uge at vide hvem der har kompetance til at forhandle med kommunen.

2: Niels fortalte han har aftalt med minifarmen at Carsten minninfarm

udarbejder 3 modeller til energirenovering og at den valgte model bliver

fremsendt som en ansøgning til Energi.

3: Niels har kontakt til tre advokater der hver fremsender et forslag til en

eventuel selskabsform. Den advokat der kommer med den model vi vælger håber

vi kan deltage i forhandlingerne med kommunen.

4: Der er på nuværende ikke ønsket om at optage lån til køb af Rimsøhuset.

Det lån vi var stillet i udsigt frasiger vi os idet det er vanskeligt at få

lån ind i vores finanseringsmodel. Vi takker for tilbudet.

5: Bodil vil arbejde med croudfunding og se om det er en mulighed. Alle der

har andre ideer er stadig velkomne med forslag.

6: Vi etablerer cafeaftner til almindelig hygge Spil - leg med computer -

alm hygge mm. Vi kommer med kage og er der stemning for det kan vi lave

fællesspisning om aftenen.

7; Niels ,Elsemarie,Søs,Bodil og Ove hjælper.

Under eventuelt blev det fremhævet at vi havde fået avisartiklerne i den

rigtige avis. Herligt.

Der blev fremhævet at Generalforsamlingen var den øverste besluttende

myndighed.

Kommunen efterlyser en mere konkret organisation end den oprindelige. Vi ser

på modellerne og tager stilling til det på en generalforsamling.

Men i denne uge skal vi forhandle med kommunen og indhenter så her yderlig

information.

Alle er enige om at ledelsesstrukturen skal være så flad som mulig. Men også

efterlade de enkelte gruppe med kompetencer

til egen drift.

Der arbejdes med det.

Referat af møde den 22. oktober i Rimsøhuset.

Brandskaden:

Bodil har sendt en mail til den byggeansvarlige for Rimsøhuset, men p.g.a. ferie har hun ikke fået svar endnu. Der kan muligvis dukke flere af den slags fejl op i el-installationerne. Det bør vi tage med i overvejelserne i forbindelse med købet.

Bodil har talt med Kim, han indkalder til bestyrelsesmøde.

Status/pengeindsamling:

Der er d.d. indsamlet 54.000,- kr.

Det blev fastslået at indsamlingsgruppen er en undergruppe til bestyrelsen.

Bodil har forespurgt Fornæs Skibsophug om de kunne tænke sig at sponsere.

Hun ringer og spørger om han kan tænke sig at komme i aften.

Niels har talt med Lindhardt Steffensen adv.fa. som kun gav lidt telefonisk rådgivning.

V3gl_ref.txt

En forening er ikke en tydelig juridisk organisation. Et andelselskab Amba kunne være en mulighed, det koster 50.000,- kr. i "indskud". Pengene kan anvendes i selskabet, men der kan ikke lånes penge med sikkerhed i de 50.000,- kr.

Advokatombkostninger for hjælp til opretning af selskab 10.000,- kr. incl. moms.

Advokatombkostninger for hjælp til afvikling af selskab i tilfælde af at vi ikke får huset 10.000,- kr. Vi venter med en beslutning til vi ved hvad kommunen kommer med.

Niels har talt med Nordea Fonden, de vil ikke på nuværende grundlag støtte os.

En mulighed er Elro fonden.

Niels har også talt med en kreditforening, de kender os, men vi kan ikke gøre os håb om penge der.

Niels har talt med LAG - der var efterårsferie. Det kunne være godt med en

forhåndstilkendegivelse inden møde med kommunen.

Niels nævnte der var nogle personer der var villige til at kautionere for
???

En privatperson vil gerne yde os et lån på 10.000,- kr. Vedkommende kan trække det fra i skat hvis foreningen godkendes.

Ifølge Ligningslovens §8A stk 2 skal I først og fremmest være en almenvelgørende forening eller på anden vis have et almennyttigt formål.

Desuden stiller SKAT bl.a. følgende krav til jer, for at I kan blive godkendt til at modtage gaver, der er fradragsberettiget:

- I skal have en årlig indtægt på mindst 150.000 kr.
- I skal modtage mindst 100 gavebeløb á 200 kroner om året
- I skal have en demokratisk valgt bestyrelse.
- I skal have mindst 300 kontingentbetalende medlemmer

Som lokalforening kan I ikke blive godkendt, hvis I er medlem af en landsorganisation, der allerede er godkendt.

Måske kan vi fritages for ejendomsskatter.

V3gl_ref.txt

Rimsøhuset er registreret med lav bevaringsstatus - se kulturarvsstyrelsen.

<https://www.kulturarv.dk/fbb/bygningvis.pub?bygning=18449753>

Elsemarie og Søs vil gerne tale med de handlende i SuperBrugsen, de aftaler selv med brugsuddeleren.

Arrangementer:

oktober kl. 19.30

Niels, Jette, Jens Jørgen, Jette A bager kager og brød.

november kl. 19.00

Grenaa Harmonikaklub Entre: Niels

Jette, Jens Jørgen, Lillian: kager.

V3gl_ref.txt

Vi afholder ikke noget arrangement i weekenden 11.-12.-13. november. Trine vil dog gerne gå videre med at få Majid til at spille hvis vi beslutter os for det.

november kl. 17.00

Morten kan ikke spille. Benny "bådebygger" vil gerne spille i huset, helst torsdag evt. fredag. Han spiller på hammondorgel. Bodil spørger om han kan den 18. november.

Bodil S, Lillian, Elsemarie, Niels og Jette på arbejde.

Pris 125,- kr. incl. spisning.

Arrangementerne giver ikke penge nok, men de kan trække folk til og de giver presseomtale,
det er vigtigt.

V3gl_ref.txt

Arrangementer med Cirkus Aroma gik godt dog ikke så mange besøgende.

Vi kan måske fremover sætte prisen i vejret.

I forbindelse med dette arrangement var der måske for mange andre muligheder ud over cirkusleg (maling af kogler, bål m.v., billard). Fremover vil det måske være en ide at dele "børnedagen" op i to dage.

Anette Bonde på Lokalavisen stopper, har været en god samarbejdspartner. Det blev nævnt at DjurslandsPosten/Grenaabladet ville være et godt sted at få presseomtale. Vi har forsøgt før, men omtalen kom i Stiftstidende. Lillian forsøger at få omtale om de kommende arrangementer i DjurslandsPosten.

Referat af møde den 15. oktober i Rimsøhuset.

Der har været brand i syværkstedet. En stikkontakt er brændt natten til

V3gl_ref.txt

Lørdag. Bodil kontakter kommunen på mandag.

Status - hushandel

Kommunen har udsat sagsbehandlingen til november og vi har fået lov til at blive i huset november måned ud.

Vi har nu indsamlet ca. 52.000,- kr.

Bodil, Erik og Søs har været i SuperBrugsen i dag, de fik indsamlet 1.700,- kr.

Bodil vil gerne stille op i Brugsen igen, men ikke alene.

Niels tager kontakt til adv.firmaet Lindhardt og Steffensen for at få stillet nogle "finansieringsmuligheder"/virksomhedsmuligheder op, noget vi kan tage stilling til. Finder ud af hvor meget det ca. vil koste eller om de vil hjælpe os gratis i første omgang. Går ikke videre med sagen før gruppen har taget stilling.

Skal der laves et investeringsselskab, skal der vælges en direktion/bestyrelse og der skal laves vedtægter.

V3gl_ref.txt

Dog er der flertal for at vi ikke skal ud at låne penge. Desuden mener en del af os, at vi skal have indsamlet de 150.000,- kr. inden vi kan overtage huset. Det er også hvad vi har meldt ud.

LAG midler er en mulighed, det har vi før talt om. Tilskuddet fra LAG kan højst være på 50% af det samlede projektbudget og højst 40% for fødevarevirksomheder. Man skal minimum søge om et tilskud på 50.000 kr. så budgettet skal altså mindst være på 100.000 kr. Det vil sige at vi selv skal skaffe de 50.000,- og det kan ske enten ved at vi indsamler kontanter, men frivillig arbejdskraft tæller også som ”penge”. Næste ansøgningsfrist er 19. januar 2017. <http://www.lag-djursland.dk/Tilskud/Soeg%20tilskud.aspx>

Diskussion om hvem der har stået for indsamling af penge og arrangementer og dermed også hvem de indsamlede penge tilhører. Indsamlingsgruppen eller foreningen. Flertallet mener foreningen.

Der indkaldes til bestyrelsesmøde lørdag den 29. oktober kl. 13.00.

Facebook

V3gl_ref.txt

Niels har kontaktet Amalie som siger at Kasper har koderne til Facebook, Kasper siger at han ikke har fået dem. Niels prøver at få kontakt til Amalie igen.

Arrangementer:

Onsdag den 19. oktober kl. 14.00

Cirkus Aroma.

Erik laver pandekager over bål. Søs står for leg med kogler. Saftpresning af æbler, Uffe. Susan og Lillian søger for kage og kaffe.

Lørdag den 22. oktober kl. 19.00.

Henning Amstrup underholder. Søren Malm m.fl. spiller efter underholdningen.

Søs finder projektører til salen.

Onsdag den 26. oktober

Grenaa Harmonikaklub spiller.

Niels, Lillian og Jette M står for arrangementet. Kage Jette A.

Lørdag den 5. november

Trines arrangement.

Rimsøhuset køber ind til baren og overskudet går til huset.

Lørdag den 12. november kl. 19.00.

Benny Bådebygger underholder hvis han kan, Bodil undersøger det.

Susan vil gerne lave en gryderet.

Fredag den 18. november kl. 19.00

Musik med Morten Kongslev – Trine undersøger om han kan.

Restemad

Trine søger for pressedækning.

Referat af møde den 8. oktober 2016 i Rimsøhuset.

Fredag den 7. oktober med Jens Falck,

V3gl_ref.txt

et godt arrangement med en ualmindelig god paella lavet af Niels. Møllefisk og Superbrugsen sponserede maden.

Søndag den 9. oktober kl. 14.00 med Tonny Trifolikum

Niels og Lillian står for kaffe, opvask m.v.

Susan bager to kager.

Lea og Hanne bager pandekager.

Onsdag den 12. oktober kl. 19.30 med Kurt Karlsson

Niels, Trine, Lillian.

Jette A sørger for boller og kage.

Fredag den 14. oktober kl. 19.00 med Carsten Hentze

Brian laver mad.

Bodil B: entre.

Jette: Kaffe og opvask

Bar: Jens Jørgen og Ove.

Tirsdag den 18. oktober kl. 14.00 med Anne Mette Olesen og Steen Laris.

V3gl_ref.txt

Elsemarie er tovholder, Jette kontakter hende for at høre om hun når at komme hjem fra ferie.

Søs hjælper.

Onsdag den 19. oktober kl. 14.00 med Astrid Søndergaard og cirkus Aroma

Billetsalg: Susan

Kage: Jette A,

Kaffe, opvask:

Lørdag den 22. oktober kl. 19.00 med Henning Amstrup.

Billetsalg: Bodil B

Mad: Susan og Søs

Bar: Jens Jørgen og Ove

Kaffe og opvask: Jette M

Musik har vi ikke fundet endnu, der har været mange afbud. Trine arbejder på sagen.

Mandag den 24. oktober kl. 19.30 med Peter Sørensen og Peter Danielsen.

V3gl_ref.txt

Billetsalg: Trine

Bar: Jens Jørgen

Kaffe, opvask: Jette M

Onsdag den 26. oktober kl. 19.00 med Grenaa Harmonikaklub.

Entre: Niels

Køkken: Jette

Bar: Jens Jørgen

Lillian: kager m.v.

--

Økonomi:

Der er indsamlet 38.000,- kr.

Vi har fået lov til at stå en dag i SuperBrugsen i Glesborg.

Den 15. oktober, start på efterårsferien.

Bodil B og måske Erik og Kis står for dagen.

Lillian spørger om Brugsen vil donere et beløb til huset, gerne inden den

15. så vi kan have donationsbeviset at "vise frem".

Las Vegas vil gerne være med i et samarbejde hvor vi f.eks. udveksler mailadresser, så folk kan få at vide hvad der foregår de to steder. Vores medlemmer skal dog først melde sig til/give tilsagn om det er i orden. Niels sørger for det.

Trine har haft kontakt til Utamanduni - de vil gerne skrive om Rimsøhuset i deres nyhedsbrev.

Vi har fået afslag på fondsansøgning til Sparekassen Djursland.

Bodil B foreslog at vi tog kontakt til advokatfirmaet Lindhardt og Steffensen, som har hjulpet os før. Det kunne godt være en mulighed.

Niels fortalte lidt om at danne et iværksætterselskab som siden kan ændres til et A.m.b.a.

Diskussion om vi skal have de 150.000,- kr. inden vi går i gang med selve købet, uenighed i gruppen.

Maillisterne tjekkes op.

V3gl_ref.txt

Vi har for mange Facebooksider – Niels tager kontakt til Amalie eller Kasper

Miltz 3172 7613

for at få koderne til at nedlægge nogle af dem.

Referat af møde den. 1. oktober 2016 i Rimsøhuset.

Arrangementer:

Lørdag den 7. oktober kl. 19.00

Billetsalg: Trine

Mad: Niels, Sus og Søs

Bar: Jens Jørgen

Kaffe og opvask: Jette M

V3gl_ref.txt

Søndag den 9. oktober kl. 14.00

Billetsalg: Bodil B

Kage: Susan to kager

Kaffe: ???

Opvask: ???

Onsdag den 12. oktober kl. 19.30

Billetsalg: Trine

Kager, boller: Jette A

Kaffe, opvask: Elsemarie

Fredag den 14. oktober kl. 19.00

Billetter: Bodil B

Mad: Brian ????

V3gl_ref.txt

Bar: Jens Jørgen

Kaffe og opvask: Jette M

Tirsdag den 18. oktober kl. 14.00

Billetsalg: Elsemarie

Mad: Elsemarie, Søs, Anne Mette Olesen, Steen Laris

Onsdag den 19. oktober kl. 14.00

Billetsalg: Susan

Kage: Jette A,

Kaffe, opvask:

Lørdag den 22. oktober kl. 19.00

Billetsalg: Bodil B

Mad: Sus ????? - Susan hjælper til

V3gl_ref.txt

Bar: Jens Jørgen og Ove

Kaffe og opvask: Jette M

Mandag den 24. oktober kl. 19.30

Billetsalg: Trine

Bar: Jens Jørgen

Kaffe, opvask: Jette M

Der skal være øl, vand, rød- og hvidvin samt Irish Coffee til salg i baren.

Erik Møller "sælger" donationer ved nogle af arrangementerne.

Der er gratis adgang for de arbejdende på det arrangement de arbejder. Der betales for drikkevarer.

Tilmelding til arrangementer sker via hjemmeside og til Trine og Jette.

Hjemmeside:

Niels er godt i gang.

Kontaktinfo.:

Niels hjemmeside.

Arrangementer og facebook: Trine

Forretningsmodel: Bodil B

Referat af møde 24. september 2016 i Rimsøhuset.

Arrangementer:

Fredag 7. oktober kl. 19.00

Jens Falck har vi fornøjelsen at kunne høre solo. Kompromisløs violinræs og sprød luksussukkeruitar til øregangene. En aften med god mad og rigtig god

V3gl_ref.txt

musik

125 kr./person

Søndag 9. oktober kl. 14.00

Tonny Trifolikum har vi den glæde at kunne præsentere. Kom og oplev en skøn eftermiddag for børn og barnlige sjæle.

Børn 25 kr. Voksne 50 kr.

Onsdag 12. oktober kl. 19.00

Kurt Carlson, forhenværende sognepræst, fortæller lokale historier.

Kaffe og kage 50 kr./person

Fredag 14. oktober kl. 19.00

Trobadur og folkesangeren Carsten Hentze kan man opleve muligvis med overraskelser. Igen en aften med god mad og underholdning

125 kr./person

Onsdag 19. oktober kl. 14.00

Astrid Søndergaard fra Cirkus Aroma kommer i efterårsferien og giver en

V3gl_ref.txt

forestilling. Efter forestillingen er der tid til Cirkus leg under kyndig vejledning, bålhygge m.v.

Børn 25 kr. Voksne 50 kr.

Torsdag 20. oktober kl. 14.00

Anne Mette Olesen og Sten Larris har vi æren at få besøg af.

Find mad i naturen !

Pris?

Lørdag 22. oktober kl.

Henning Amstrup, entertaineren som før har været med i De Nattergale underholder

Pris

Mandag 24. oktober kl. 20.00

Peter Sørensen fra Gjerrild og fortæller om strandinger i Norddjurs. Peter Sørensen har netop udgivet en bog om strandinger.

Peter Danielsen runder aftenen af med en lille koncert af Leonard Cohen

V3gl_ref.txt

sange

Tilmelding til arrangementer på info@rimsoehus.dk

eller til Trine 42 41 07 68 og Jette 21 65 66 41

Susan undersøger om Grenaa Harmonikaklub kan komme evt. søndag den 16.

oktober kl. 15.00 eller onsdag den 26. oktober kl. 19.00.

Niels undersøger om vi kan få et musikalsk arrangement med flygtningene den 30. september. Det bliver dog ikke muligt at få med i annoncen.

Trine undersøger om Peter Danielsen kan spille den 24. oktober i stedet for den 22.

Jette og Trine laver annonce-kalender færdig til avisen.

Jette sørger for tentorpæle og reb til afspærring af naboens græsplæne.

Indsamling.

Der er indsamlet 15.200,- kr. på mødetidspunktet.

Der er vigtigt at kalenderannoncen kommer i god tid. Derefter sørges der for presseomtale hver uge af de kommende arrangementer.

V3gl_ref.txt

Århus Stiftstidende har været på besøg og der er lavet en artikel. Niels sender den Trine. Kalender-annonce og sponsor-annonce sendes også til Århus Stiftstidende.

Karsten Ree kontaktes ikke, da han er meget syg.

Elsemarie spørger i Brugsen om det er ok at vi stiller op i Brugsen for at sælge sponsorater.

Grafikeren vil gerne lave nogle holdere til foldere + visitkort med kontonr.

Trine retter folder til

Grefta har satsen til trykke folderen - Trine og Bodil koordinerer.

Købstilbuddet skal skrives under af Kim, Bodil har møde med Kim i morgen søndag.

Næste møde lørdag den 1. oktober kl. 13.00.

V3gl_ref.txt

Referat af møde den 18. september i Rimsøhuset.

Huset har været annonceret til salg i avisen. Budfrist er den 3. oktober.

Kommunen forbeholder sig ret til at vælge mellem budene.

Der skal indsamles i alt 150.000,- kr. til første års drift.

Sponsorbeviser:

Der er udfærdiget ”sponsorbeviser”. Beløbsfeltet står åbent så ethvert tal kan skrives på. Det pointeres at hvis købet ikke går igennem, så får folk pengene tilbage. Hvis folk betaler med mobilepay eller svipp – så skal de huske at skrive hvem indbetalingen kommer fra.

Der medbringes DagsDato blanketter til dem der betaler kontant.

Annoncering:

Vi annoncerer på Facebook, hjemmeside og i avisen med en annonce.

Desuden forfattes en omtale af muligheden for at erhverve sig et

”Sponsorbevis” til avisen.

Trine har aftalt møde med avisen tirsdag kl. 11.00. Susan, Niels og Trine

deltager.

Der forfattes et koncentrat af hvad Rimsøhuset er og skal være. (Sander læser korrektur). Dette kan bruges til avisen, hjemmeside, facebook samt til de folk der stemmer dørklokker og til ”salgsbod” i Glesborg.

Østjyllands Radio kontaktes – evt. i forbindelse med et arrangement.

Kulturnat den 14. oktober – tilmeldingsfrist den 25. september. Når vi har fået ok fra Mick Torfing, bliver dette arrangementer vi kobler på. Vi får besked i denne uge.

Susan undersøger hos politiet hvilke regler der gælder for ”dørsalg”.

Lillian taler med SuperBrugsen og Fakta for at høre om de vil sponsere.

Bodil B spørger Karsten Ree om han vil sponsere.

Erik Møller vil gerne sælge sponsorater ved de kommende arrangementer.

Niels og Erik prøver at søge penge hos Midtdjurs Sparekasse.

Indsamlere:

Bodil B går rundt i Rimsø.

V3gl_ref.txt

Kis og Else Marie

Arrangementer

Fredag den 30. september – brødrene Knublauch vil gerne spille hvis de er hjemme. Vi får svar i denne uge.

Fredag den 7. oktober – Jens Falck spiller

Niels Nikolajsen laver paella – han har en pande til 40 personer. Søs og Sus hjælper. Susan laver kage.

Pris 125,- kr./person incl. mad

Der annonceres på hjemmeside, facebook og annonce i avisen.

Søndag den 9. oktober kl. 14.00 – Tonny Trifolikum

Pris 50,- kr./voksen og 25,- kr./barn incl. kaffe og kage

Hanne, Jette og Else Marie er tovholdere

Lørdag den 14. oktober – Mick Torfing med orkester spiller, får svar i denne uge. Brian vil gerne lave mad.

Astrid Søndergaard – cirkus Aroma, vil underholder en dag i efterårsferien.

V3gl_ref.txt

Erik står bål, snobrød m.v. Der laves æblemost, papir m.v.

Lørdag den 22. oktober - Henning Amstrup (De Nattergale) underholder. Vi forsøger at få Peter Danielsen til at spille.

Mandag den 24. oktober - Peter Sørensen fortæller om strandinger langs kysten og sin nye bog.

Kombineres med musik af Grenaa Harmonikaklub. Susan kontakter dem.

Kurt Carlson vil gerne lave en "fortælleaften" en hverdagsaften.

Halloween arrangement muligt efter efterårsferien.

Kammermusik

Bluesmusik

Anne Mette Olesen - spis dit ukrudt

Fremover kunne det være en ide at lave et fast evt. månedligt arrangement (vores egen niche), ikke gamle biler eller loppemarkeder - dem er der nok af.

Niels har lavet en ny hjemmeside - www.rimsoehus.dk

V3gl_ref.txt

Ved de kommende arrangementer undersøger vi hvor folk har læst om arrangementet.

Else Marie tager en snak med Bodil Schumacher.

Sander laver et termometer til at angive hvor langt vi er med indsamlingen.

Næste møde lørdag den 24. september kl. 13.00.

Referat af møde den 18. september i Rimsøhuset.

Huset har været annonceret til salg i avisen. Budfrist er den 3. oktober.

Kommunen forbeholder sig ret til at vælge mellem budene.

Der skal indsamles i alt 150.000,- kr. til første års drift.

Sponsorbeviser:

Der er udfærdiget ”sponsorbeviser”. Beløbsfeltet står åbent så ethvert tal kan skrives på. Det pointeres at hvis købet ikke går igennem, så får folk

V3gl_ref.txt

pengene tilbage. Hvis folk betaler med mobilepay eller svipp - så skal de huske at skrive hvem indbetalingen kommer fra.

Der medbringes DagsDato blanketter til dem der betaler kontant.

Annoncering:

Vi annoncerer på Facebook, hjemmeside og i avisen med en annonce.

Desuden forfattes en omtale af muligheden for at erhverve sig et "Sponsorbevis" til avisen.

Trine har aftalt møde med avisen tirsdag kl. 11.00. Susan, Niels og Trine deltager.

Der forfattes et koncentrat af hvad Rimsøhuset er og skal være. (Sander læser korrektur). Dette kan bruges til avisen, hjemmeside, facebook samt til de folk der stemmer dørklokker og til "salgsbod" i Glesborg.

Østjyllands Radio kontaktes - evt. i forbindelse med et arrangement.

Kulturnat den 14. oktober - tilmeldingsfrist den 25. september. Når vi har fået ok fra Mick Torfing, bliver dette arrangementer vi kobler på. Vi får

besked i denne uge.

Susan undersøger hos politiet hvilke regler der gælder for ”dørsalg”.

Lillian taler med SuperBrugsen og Fakta for at høre om de vil sponsere.

Bodil B spørger Karsten Ree om han vil sponsere.

Erik Møller vil gerne sælge sponsorater ved de kommende arrangementer.

Niels og Erik prøver at søge penge hos Midtdjurs Sparekasse.

Indsamlere:

Bodil B går rundt i Rimsø.

Kis og Else Marie

Arrangementer

Fredag den 30. september – brødrene Knublauch vil gerne spille hvis de er

hjemme. Vi får svar i denne uge.

Fredag den 7. oktober – Jens Falck spiller

Niels Nikolajsen laver paella – han har en pande til 40 personer. Søs og Sus

hjælper. Susan laver kage.

V3gl_ref.txt

Pris 125,- kr./person incl. mad

Der annonceres på hjemmeside, facebook og annonce i avisen.

Søndag den 9. oktober kl. 14.00 – Tonny Trifolikum

Pris 50,- kr./voksen og 25,- kr./barn incl. kaffe og kage

Hanne, Jette og Else Marie er tovholdere

Lørdag den 14. oktober – Mick Torfing med orkester spiller, får svar i denne uge. Brian vil gerne lave mad.

Astrid Søndergaard – cirkus Aroma, vil underholder en dag i efterårsferien.

Erik står bål, snobrød m.v. Der laves æblemost, papir m.v.

Lørdag den 22. oktober – Henning Amstrup (De Nattergale) underholder. Vi forsøger at få Peter Danielsen til at spille.

Mandag den 24. oktober – Peter Sørensen fortæller om strandinger langs kysten og sin nye bog.

Kombineres med musik af Grenaa Harmonikaklub. Susan kontakter dem.

Kurt Carlson vil gerne lave en ”fortælleaften” en hverdagsaften.

V3gl_ref.txt

Halloween arrangement muligt efter efterårsferien.

Kammermusik

Bluesmusik

Anne Mette Olesen - spis dit ukrudt

Fremover kunne det være en ide at lave et fast evt. månedligt arrangement (vores egen niche), ikke gamle biler eller loppemarkeder - dem er der nok af.

Niels har lavet en ny hjemmeside - www.rimsoehus.dk

Ved de kommende arrangementer undersøger vi hvor folk har læst om arrangementet.

Else Marie tager en snak med Bodil Schumacher.

Sander laver et termometer til at angive hvor langt vi er med indsamlingen.

Næste møde lørdag den 24. september kl. 13.00.